



**BORD INDUSTRIES AUSTRALASIA PTY LTD**  
**32-34 Teton Court**  
**Highett VIC, Australia**

**May 16th, 2025**

**Subject:** Visit Us at the International Hardware Fair 2025 – SupaBord Floor Protection

Bord Industries Australasia Pty Ltd is proud to be exhibiting at the International Hardware Fair in the Kingdom of Saudi Arabia 2025. This marks our first exhibition in the Gulf region, an area that we've identified as having a dynamic and rapidly growing construction industry, with numerous projects both underway and in the planning stages.

In this region, the importance of floor protection is often overlooked, despite the fact that high-value flooring materials are commonly used. SupaBord offers a range of products that are perfectly suited for both construction and renovation needs. Our products are breathable, water-resistant, and provide excellent impact protection. With years of proven performance on construction sites worldwide, SupaBord is the trusted choice for effective floor protection.

The harsh climate of the Gulf region brings unique challenges, and the floor protection solutions must meet the specific needs of the environment. Our products ensure reliable protection while maintaining the confidence of end users. For the general construction market, we recommend our Contractor Grade, which provides superior performance compared to alternatives like Ramboard, with several additional features. Best of all, you can purchase this product directly from the manufacturer at a competitive price.

We also offer a Renovator Grade for lighter construction and renovation projects, as well as a new Painters Grade, designed for use during painting works. The Painters Grade offers a full coverage solution, replacing the need for traditional drop sheets. If you're interested in having the product branded with your company's logo, we'd be happy to discuss your custom branding and packaging requirements. All three of our product grades can be tailored to meet your needs.

We're looking for reliable, long-term partners who can represent SupaBord floor protection in their respective markets. By partnering with us, you'll have a significant price advantage over American brands, as well as exclusivity to help you grow your sales. We are committed to supporting you throughout the process to ensure your success in representing SupaBord.

If you have any questions or would like to learn more, we invite you to visit us at Stand Hall 1, Aisle B, Stand No. 48 at the International Hardware Fair.

We look forward to meeting you there!

**Hans Unger**  
**CEO, Bord Industries Pty Ltd**



SCAN ME



**BORD INDUSTRIES AUSTRALASIA PTY LTD**  
32-34 Teton Court  
Highett VIC, Australia

May 16th, 2025

الموضوع: تفضلوا بزيارتنا في المعرض الدولي للأجهزة 2025 - سوبابورد لحماية الأرضيات

تفخر شركة بورد إنديستريز أستراليا المحدودة بمشاركتها في المعرض الدولي للأجهزة في المملكة العربية السعودية 2025. يمثل هذا المعرض أول معرض لنا في منطقة الخليج، وهي منطقة حددناها على أنها منطقة ديناميكية وسريعة النمو في صناعة البناء، مع وجود العديد من المشاريع قيد التنفيذ وفي مراحل التخطيط.

في هذه المنطقة، غالباً ما يتم التفاوض عن أهمية حماية الأرضيات في هذه المنطقة، على الرغم من حقيقة أن مواد الأرضيات عالية القيمة شائعة الاستخدام. تقدم سوبابورد مجموعة من المنتجات المناسبة تماماً لاحتياجات البناء والتجديد على حد سواء. منتجاتنا قابلة للتنفس ومقاومة للماء وتوفر حماية ممتازة من الصدمات. ومع سنوات من الأداء المثبت في مواقع البناء في جميع أنحاء العالم، فإن سوبابورد هي الخيار الموثوق لحماية الأرضيات بفعالية.

يجلب المناخ القاسي في منطقة الخليج تحديات فريدة من نوعها، ويجب أن تلبي حلول حماية الأرضيات الاحتياجات الخاصة بالبيئة. تضمن منتجاتنا حماية موثوقة مع الحفاظ على ثقة المستخدمين النهائيين. بالنسبة لسوق الإنشاءات العامة، نوصي بمنتجاتنا من فئة المقاولين، والتي توفر أداءً فائقاً مقارنةً ببدائل مثل ألواح رام بورد، مع العديد من الميزات الإضافية. وأفضل ما في الأمر أنه يمكنك شراء هذا المنتج مباشرةً من الشركة المصنعة بسعر تنافسي.

كما نقدم أيضاً درجة المرمم لمشاريع البناء والتجديد الأخف وزناً، بالإضافة إلى درجة الرسامين الجديدة المصممة للاستخدام أثناء أعمال الطلاء. توفر درجة الدهانين حلاً كاملاً للتغطية، لتحل محل الحاجة إلى الألواح التقليدية. إذا كنت مهتماً بوضع علامة تجارية للمنتج تحمل شعار شركتك، يسعدنا مناقشة متطلبات العلامة التجارية والتغليف المخصصة لك. يمكن تصميم جميع درجات منتجاتنا الثلاثة لتلبية احتياجاتك.

نحن نبحث عن شركاء موثوقين وطويلي الأجل يمكنهم تمثيل سوبابورد لحماية الأرضيات في أسواقهم. من خلال الشراكة معنا، ستحصل على ميزة سعرية كبيرة مقارنة بالعلامات التجارية الأمريكية، بالإضافة إلى ميزة حصرية لمساعدتك على زيادة مبيعاتك. نحن ملتزمون بدعمك طوال العملية لضمان نجاحك في تمثيل سوبابورد.

إذا كانت لديك أي أسئلة أو ترغب في معرفة المزيد، ندعوك لزيارتنا في الجناح رقم 48 في القاعة 1، الممر ب، الجناح رقم 48 في المعرض الدولي للأجهزة.

إنتطلع إلى لقاءك هناك

**Hans Unger**  
CEO, Bord Industries Pty Ltd